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Abstract (en)
[origin: WO9103283A1] In a racquet, especially a tennis racquet, with a handle (8) and a stretcher frame secured via a throat region (2) for stringing,
in which the cross-section of the frame has at least a largest dimension transversely to the stringing, the cross-section (a, b, c) of the frame (1) or
of the stretcher frame in the throat region (2) and in the region of the racquet head (3) opposite the grip end (8) is greater than in the region of the
stretcher frame lying in between, where the cross-section (c) in the region of the racquet head (3) opposite the grip end is greater than that (b) in the
throat region.

Abstract (fr)
Dans le cas d'une raquette, en particulier d'une raquette de tennis, avec un manche (8) et un cadre raccordé par l'intermédiaire du coeur (2) pour
une pose des cordes, où la section du cadre mesurée transversalement au cordage présente au moins une valeur maximale, la valeur de section (a,
b, c) des longerons de cadre (1) ou du cadre au voisinage du coeur (2) et, à l'opposé de la grippe (8) en tête (3) est plus grande que dans la zone
intermédiaire du cadre, la valeur de section (c) au voisinage de la tête (3) opposé à la grippe étant plus grande que la section (b) du coeur.
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